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Nuorisovaltuusto 

 
 
 
Nuorisovaltuuston kokous 

Aika: 13.02.2020,   16.32-18.42 
 
Paikka: Kotimäen koulu, Littoistentie 525 
 
Jäsenten läsnäolo: 

 
 

Hakala Rasmus ☐ 
Halen Tua     vpj ☒ 
Hamarila Viivi ☒ 
Kontiokorpi Enni ☒ 
Koskinen Eino ☒ 
Lisinen Veeti ☒ 
Majabacka Maia ☐ 
Noponen Kaarlo ☒ 
Paju Petteri ☒ 
Puranen Katrina ☒ 
Sirkiä Erika ☒ 
Tammi Otto ☒ 
Toikka Iina     sihteeri ☒ 
Toivonen Anni   pj ☒ 
Tuominen Elsa ☒ 
Esittelijänä toimii Anni Toivonen 

 
Muut osallistujat:  

 Hanna Inkeröinen 
Jere Järvinen                saapui  klo 18.00 

 
 
 
Käsiteltävät asiat 

 

1 Kokouksen avaus 

Ehdotus: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
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Päätös 10§: Kokous avattiin ajassa 16.32 
 

 
 
2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Ehdotus: Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
Päätös 11§: Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

 
  

3 Pöytäkirjantarkistajien valinta 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

 
Päätös 12§: Valittiin valtuutetut Elsa Tuominen ja Viivi Hamarila 

 
  
4 Esityslistan hyväksyminen  

Ehdotus: Hyväksytään esityslista.  
 
 

Päätös 13§: Hyväksyttiin 
 
 

5 Kevään tapahtuma 

Ehdotus: Suunnitellaan nuorisovaltuuston kevään tapahtumaa 
 
Käsittely: Puheenjohtaja Anni Toivonen ehdotukseksi tulleen veteraanijuhla 

24.7 klo. 11 minne nuorisovaltuusto haluttaisiin saada 
osallistumaan. Hanna Inkeröinen kertoi veteraanijuhlan 
tarkoituksen ja toivoisivat nuortenkin osallistuvan juhlaan. 
Nuorisovaltuusto voisi pitää alkupuheen ja tuoda esille nuorta 
näkökulmaa. Kaarlo Noponen kannatti ja ehdotti että pidettäisiin 
myös jokin toinen tapahtuma, joka keskittyisi enemmän nuoriin. 
Puheenjohtaja ehdotti, että käydään läpi muut ehdotukset. Kaarlo 
Noponen ehdotti että järjestetään aiemmin käsitelty roskankeräys 
tapahtuma, mutta pyydettäisiin yhteistyöhön mukaan toinenkin 
organisaatio esimerkiksi koulut. Hanna Inkeröinen ehdotti, että 
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nuorisovaltuusto ottaisi yhteyttä ympäristölautakuntaan ja pyytäisi 
heitä mukaan tapahtumaan. Elsa Tuominen kannatti ehdotusta. 
Puheenjohtaja ehdotti, että kootaan työryhmä. Vapaaehtoisiksi 
ilmottautuivat Elsa Tuominen, Eino Koskinen, Veeti Lisinen, 
Kaarlo Noponen ja Anni Toivonen. Puheenjohtaja ehdotti myös, 
että käydään maaliskuun kokouksessa läpi uudelleen 
veteraanijuhla 

 
Päätös 14§: Päätettiin siirtää veteraanijuhlan käsittely maaliskuun kokoukseen 

ja ,että nuorisovaltuusto järjestää kevään tapahtumaksi 
roskienkeräys-tapahtuman.  

 
 

 
6 Terveyskysely 
 

Ehdotus: Käydään läpi terveyskysely 
 
Käsittely: Hanna Inkeröinen esitteli kyselyntulokset ja pyysi 

nuorisovaltuustolta kommentteja. Pyysi myös, että 
nuorisovaltuusto miettisi kysymyksiä kouluruokailu-kyselyä varten. 

 
 
Päätös 15§: Merkittiin tiedoksis 

 
 
7 Kouluvierailut 
 

Ehdotus: Päätetään kouluvierailujen ajankohta ja kouluihin menijät 
 
Käsittely: Käytiin läpi koulut ja niihin menijät. Varapuheenjohtaja Tua Halen 

ehdotti, että otetaan yhteyttä koulujen rehtoreihin ja oppilaskuntiin. 
Ehdotti myös, että vierailut järjestettäisiin maalis-huhtikuun aikana 
ja viimeistään toukokuun kokoukseen mennessä kaikissa oltaisiin 
käyty. Kouluilla järjestettäisiin piste tai jokin muu esittely. 
Kouluihin menijöiksi ehdotettiin: Kaarina lukio: Petteri Puranen ja 
Kaarlo Noponen, Valkeavuoren koulu: Katrina Puranen ja Otto 
Tammi. Piispanlähde: Maia Majabacka ja Elsa Tuominen, 
Kotimäen koulu:  Viivi Hamarila, Erika Sirkiä ja Eino Koskinen, 
Piikkiön yhtenäiskoulu: Veeti Lisinen ja Enni Kontiokorpi. 

 
Päätös 16§: Päätettiin kouluvierailujen ajankohdaksi maalis-huhtikuu ja 

kouluihin menijät: Kaarinan lukio:Petteri Puranen ja Kaarlo 
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Noponen, Valkeavuoren koulu: Katrina Puranen ja Otto Tammi, 
Piispanlähteen koulu: Maia Majabacka ja Elsa Tuominen, 
Kotimäen koulu: Vivi Hamarila, Erika Sirkiä ja Eino Koskinen, 
Piikkiön yhtenäiskoulu: Veeti Lisinen ja Enni Kontiokorpi. 

 
 
8 Hankeraha 
 

Ehdotus: Käydään läpi hankerahan tilanne 
 
Käsittely: Puheenjohtaja Anni Toivonen kertoi, että raha joudutaan 

ottamaan tämä vuoden budjetista ja esitteli alustavan 
suunnitelman.  

 
Päätös 17§: Merkittiin tiedoksi 

 
 
9 Kummivaltuutettujen kuulumiset 
 

Ehdotus: Kuullaan kummivaltuutettujen kuulumiset 
 
Käsittely: Kukaan kummivaltuutetuista ei päässyt paikalle 
 
Päätös 18§: Merkittiin tiedoksi 
 

 
10 Ilmoitusasiat 
 

10.1 Lautakuntien kuulumiset 
 

Ehdotus: Kuullaan lautakuntien kuulumiset 
 
Käsittely: Kaarlo Noponen kertoi vapaa-ajan lautakunnan kokouksessa 

käytiin läpi prosenttitaide ja kouluhankkeet. Kokouksessa ei 
tullut mitään uutta esille.. Elsa Tuominen kertoi ettei 
tekninenlautakunnan kokouksessa noussut mitään 
nuorisovaltuustoa koskevia asioita. Otto Tammi kertoi 
kaupunkikehityslautakunnan kokouksessa käsitelleen 
tunninjuna-hanketta. Katrina Puranen kertoi 
henkilöstölautakunnan kokouksessa käsitelleen nuorten 
liikkuvuuden lisäämisestä ja föli-lippujen hinnoittelusta . Viivi 
Hamarila kertoi ettei ympäristölautakunnan kokouksessa 



 

 

Kaarinan kaupunki Pöytäkirja 
13.02.2020 

5 (6) 

Nuorisovaltuusto 

 
 
 

noussut esille nuorisovaltuustoa koskevia asioita. Eino Koskinen 
kertoi, ettei sosiaali- ja terveyslautakunnassakaan noussut esille 
nuorisovaltuustoa koskevia asioita.  

 
Päätös 19§: Merkittiin tiedoksi 

 
 
 

10.2 Lounais-Suomen piiri ja Nuorisovaltuustojen liitto 
 

Ehdotus: Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja Nuorisovaltuustojen liiton 
kuulumiset 

 
Käsittely: Lounais-Suomen piiriltä ei uusia asioita. Aktiivipäivät 

järjestetään 6.-8.3 Seinäjoella. Halukkaiksi ilmoittautuivat Otto 
Tammi, Veeti Lisinen ja Kaarlo Noponen sekä  mahdollisesti 
Enni Kontiokorpi. 

 
Päätös 20§ Merkittiin tiedoksi 
 
 
 

11 Muut asiat 
 

11.1 Erasmus 
 

Ehdotus: Käydään läpi ehdotus nuorisovaltuuston matkaa koskien 
 

Käsittely: Jere Järvinen kertoi, että Latviasta on tullut kyselyä 
nuorisovaltuustolle Erasmusplus leiristä. Leiri 
järjestetään elokuussa. Jögevasta on myös kyselyä. 
Latviaan halukkaiksi ilmottautuivat Otto Tammi, Viivi 
Hamarila, Enni Kontiokorpi, Kaarlo Noponen ja Veeti 
Lisinen. Jere Järvinen ottaa alustavasti yhteyttä. 
Puheenjohtaja Anni Toivonen ehdotti, että kootaan 
työryhmä matkaa varten. Kaarlo Noponen ilmoittautui 
ryhmän vastuuhenkilöksi. Viroon halukkaiksi 
ilmottautuivat Elsa Tuominen ja Otto Tammi.  

 
Päätös 21§ Merkittiin tiedoksi ja päätettiin käydä tarkemmin läpi 

matkoja tulevissa kokouksissa. 
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Kokous päätettiin ajassa 18.42 
 
 
 
  


